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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

27 november 2014

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande
Ordförande Oscar ”Kalldal” Kalldal

Vice Ordförande Unni Engedahl
Kassör Joel ”Shiny” Strand

Sekreterare Frida ”$multron” Ulander
Ledamot Sabina ”Sabz” Söderstjerna

Ordförande DP Felix ”Fellkan” Eriksson
Ordförande F6 Emil ”Cremil” Ejbyfeldt

Ordförande FnollK Fanny ”Fenix” Viksten
Vice ordförande SNF Jesper Johansson

Ordförande FARM Marina Yudanov
NollK-asp Sofia Toivonen
NollK-asp Johanna Renman
NollK-asp Fanny Apelgren
FARM-asp Nils Carlsson

§1 Mötets
öppnande

Oscar öppnar mötet kl.12.00.

§2 Val av
justerare

Joel Strand väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Kärnstyret:

– Kalldal har försökt få ihop institutionsrepresentanter och tog beslut igår.
Alla poster är fyllda utom en, där vi har en på kroken.

– Unni har fått en offert på nya soffor och ska beställa snart.
– Shiny har varit på möte med AsRos, arrat bandartjobang.
– Frida har haft möte med AsRos, arrat bandartjobang och skickat ut kal-

lelse till sektionsmötet.
– Sabz har arrat bandartjobang.

• FARM: fixar med branschkväll och aspning. Var på kalas i söndags1. Funderar
på att lägga en motion om fler medlemmar, se separat punkt.

1Alla fönster är hela.
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• FnollK: arrar aspning.

• DP: har haft DuP och arrat ohmsits.

• Foc: Drickomaten är igång igen. Pysslar med att säkra automaterna.

• SNF: arrar aspning, dock ingen definitiv som söker.

• F6: har pufftack nästa vecka.

§5 Fastställande
av beslut

Kalldal tog beslut igår om att nominera institutionsrepresentanter. Vi måste fastställa
beslutet.

Beslut: att fastställa Oscars beslut att nominera följande till
institutionsrådsrepresentanter: Vincent Ericsson (ordinarie Fundamental fysik),
Ludvig Ekman (suppleant Fundamental fysik), Anton Kollmats (ordinarie Teknisk
fysik), Tobias Johansson (ordinarie Matematiska vetenskaper), Filippa Hallqvist
(suppleant Rymd- och geovetenskap) och Eric Andersson (ordinarie
Nanovetenskap).

§6 Stadgeförslag Frida föredrar de stora ändringarna som gjorts i förslaget som skickades ut i kallelsen.
De stora förändringarna handlar om valberedningen, styrets sammansättning och fri
nominering. Det ser bra ut, så i motionssvaret skriver vi att det ser bra ut.

§7 Antalet i
FARM

Efter att ha pratat runt bland andra sektioner och skolor känner FARM att de är rätt
få jämfört med andra. Nu är intresset högt och de har många aspar, därför funderar
de på att öka antalet ledamöter i FARM. Från 0-2 till kanske 0-4 eller 0-6.

En risk med många medlemmar är att inget händer. Man bör ha ett tak i alla fall
på antalet medlemmar. Marina skriver ihop en motion innan lördag eftermiddag.

§8 SaFt Det ska komma anteckningar från Umeå. Det har det inte gjort. Vi ska utvärdera
också, så alla som inte har svarat på doodlen ska göra det.

• ÄG2: Pratade om hur det funkar på andra ställen. Ett exempel på arr som
genomförts på andra skolor är sommarjobbsmässor. Vi fick lära oss att ”Ett
bra arr är när alla är nöjda”. Pratade om prissättning och alumniverksamhet.
KTHs funkar tydligen väldigt bra.

• ÄG1: Pratade om studierelaterade frågor. Alla berättade hur de gjorde. Vi är
väldigt lika KTH. Linköping har tydligen vetorätt på föreläsare. Diskuterade
studievägledning, vilket verkar fungera dåligt nästan överallt.

• ÄG3: Pratade om hur man når ut till icke-engagerade, utbytesstudenter och
hur man har kontakt med media.

Ett problem är att ingen har tid att förbereda. Mycket tid går åt till att prata
om hur man gör på sin skola. Till våren ska vi ta oss mer tid för förberedelser.
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§9 Nästa möte Nästa möte blir 4 december 2014.

§10 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Oscar kl. 12.59.

Veckans serie Från Dark Side of the Horse.

Av Samson
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